
 

 

 

Dansk Dermatologisk Selskab indkalder til ordinær generalforsamling 

Onsdag d.20.4.2022 kl. 10.00  

Sted: Tivoli Congres center 

 

Dansk Dermatologisk Selskabs bestyrelse består af: 

 

Christian Vestergaard, Overlæge, dr. med, ph.d. Formand, valgt april 2019 

Simon Francis Thomsen, professor, overlæge, dr. med. Tilgående formand, valgt april 2021 

Hans Lomholt, Speciallæge, dr. med. Næstformand, valgt april 2019  

Jakob Torp Madsen, speciallæge, ph.d. Sekretær, valgt maj 2017 

Diljit Knudsen, speciallæge, ph.d. Kasserer, valgt april 2018, udtræder af bestyrelsen 

Christina S. Haak, speciallæge ph.d. Webmaster, valgt april 2019  

 

Der kan således vælges ny kasserer til bestyrelsen. Tre ordinære medlemmer kan indsende forslag til nyt 

bestyrelsesmedlem. Forslaget skal være bestyrelsen i hænde senest den 2.4.2020 på mail: 

kontakt.dds@gmail.com. 

 

Den efterfølgende afstemning foregår elektronisk på www.dds.nu 
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Referat for Ordinær Generalforsamling i Dansk Dermatologisk Selskab 

 

Onsdag d.20.4.2022 kl. 10.00  

Sted: Tivoli Congres center 

 

 

 

1. Valg af dirigent 

a. Ditte Marie Saunte 

2. Formandsberetning 

a. Se særskilt beretning fra Formanden. 

3. Beretninger fra DDS-nedsatte udvalg 

a. Se indsendte beretninger i formandens beretning. Kun få udvalg har indsendt 

årsberetning, så de opfordres fremover til at gøre dette, så medlemmerne kan følge 

med i hvad udvalgene arbejder med. 

4. Rettidige indkomne forslag til sagers behandlinger 

a. Ingen indkomne forslag. 

 
5. Aflæggelse af det reviderede regnskab, ved DDS-kassereren Diljit Knudsen. 

6. Fastsættelse af kontingent 

a. Enstemmigt vedtages fastholdelse af kontingent på 700 kr. 

7. Vedrørende posten kommende kasserer. 

a. Christina Ibler er indstillet af bestyrelsen til kasserer og der er ikke indkommet 

andre forslag, så dette er vedtaget. 

8. Valg af revisorer 

a. Kristian Kofoed og Anne Danielsen genvælges som interne revisorer. 

9. Eventuelt. 



a. Diljit foreslår at bestyrelsen fremover afholder en årlig 

arbejdsweekend/socialiseringsweekend, evt. med ægtefæller/partner.  Der er 

opbakning blandt de fremmødte til dette forslag, så bestyrelsen vil arbejde videre 

med dette. 


